

MINUTES OF PROCEEDINGS

Tuesday, December 1, 1970.

(7)

[Text]

The Special Committee on Election Expenses met this day at 9:44 a.m. The Chairman, Mr. Chappell, presided.

Members present: Messrs. Breau, Chappell, Deachman, Forest, Forrestall, Foster, Howe, McKinley, Walker—(9).

Witness: Mr. Murray Maynard, Ex-candidate in the 1968 elections.

The Chairman introduced Mr. Maynard who made an opening statement.

The Committee then proceeded with questioning the witness.

At 10:57 a.m., the Committee adjourned to this afternoon.

AFTERNOON SITTING

(8)

The Special Committee on Election Expenses reconvened at 4.04 p.m. this afternoon. Mr. Chappell, presided.

Members present: Messrs. Chappell, Deachman, Forest, Forrestall, McKinley, Walker—(6).

Witness: From the Canadian Broadcasting Corporations Mr. Marcel Ouimet, Vice-President.

The Chairman introduced Mr. Ouimet, who made a short opening statement and answered questions.

At 6.04 p.m. the questioning being completed, the Committee adjourned to Friday, December 4, at 9:30 a.m.

Le Greffier du Comité

Richard Prigent

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

Le mardi 1^{er} décembre 1970.

(7)

[Traduction]

Le Comité spécial sur les dépenses électorales se réunit ce matin, à 9 h 44. Le président, M. Chappell, occupe le fauteuil.

Députés présent: MM. Breau, Chappell, Deachman, Forest, Forrestall, Foster, Howe, McKinley, Walker—(9)

Témoin: M. Murray Maynard, candidat aux élections de 1968.

Le président présente M. Maynard qui fait une déclaration.

Le témoin répond ensuite aux questions des membres du Comité.

A 10 h 57 du matin le Comité suspend ses travaux jusqu'à cet après-midi.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(8)

Le Comité spécial sur les dépenses électorales reprend ses travaux à 4 h 04 de l'après-midi. M. Chappell occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Chappell, Deachman, Forest, Forrestall, McKinley, Walker—(6).

Témoin: De la société Radio-Canada: M. Marcel Ouimet, vice-président.

Le président présente M. Ouimet qui fait une brève déclaration et répond aux questions.

A 6 h 04 du soir, la période de questions terminée, la séance du Comité est levée jusqu'à 9 h 30 du matin le vendredi 4 décembre.